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Stanoviska komisí rady města 
 
V souladu s harmonogramem přípravy rozpočtu byl ve dnech 1. až 23.10.2015 návrh 
projednán v jednotlivých komisích rady města tak, že odborné komise měly k dispozici úplné 
znění návrhu Rozpočtu 2016 a Výhledu do roku 2021 a místní komise měly k dispozici tzv. 
Zásobník investiční akcí, tj. seznam požadavků, jež by měly být realizovány, evidovány či 
vyřazeny ze sledování pro období 2016 – 2021. Většina odborných komisí projednávala 
materiál za účasti zástupce ekonomického odboru. 

Stanoviska komisí jsou následující (jiná doporučení než jen „souhlas“ jsou uvedena barevně): 

Je-li k návrhům komisí uvedeno „Pozn. V+VO“, jedná se o poznámku porady členů vedení (starosta, 
místostarosta, uvolněný radní, tajemník MěÚ) a vedoucí odborů a útvarů MěÚ, která se uskutečnila dne 
4.11.2015. 

1. Komise architektury a regenerace MPZ 
• Komise jednomyslně bere materiál na vědomí s připomínkou k proklamovanému 

udržování nemovitého majetku města: Konkrétně velkoplošné opravy povrchu 
vozovek ve výší 2 mil. Kč ročně (1.položka v kategorii C) - tuto položku přesunout 
minimálně do kategorie B (akce připravované). 

 
2. Komise pro bydlení 

• Komise doporučuje Radě města přijat návrh Rozpočtu města na rok 2016 týkající se 
bytové oblasti  a Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle předloženého 
znění bez připomínek 

 
3. Komise cestovního ruchu a prezentace města 

• Komise cestovního ruchu doporučuje Radě města přijmout návrh Rozpočtu města na 
rok 2016 a Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle předloženého znění 
s těmito připomínkami: 
a) komise žádá o navýšení dotace Fondu CR na rok 2016 na dvojnásobek (pozn. EKO: 

dle pravidel, schválených v září ZM, je příspěvek do fondu navržen ve výši 50 tis. Kč) 
b) dotace do Fondu CR je ve výši naprosto nedostačující, až likvidační, neboť 

neumožňuje plnit deklarovaný účel fondu. Z tohoto důvodu navrhuje komise Radě 
města zabývat se přípravou novelizace obecně závazné vyhlášky o poplatcích 
z ubytovacích kapacit tak, aby od roku 2017 byly poplatky zvýšeny a výnos 
z tohoto navýšení plynul do Fondu CR. (Pozn. V+VO: 1. většina žádostí, které byly v tomto 
fondu projednávány, se týkají žadatele, s nímž byla dne 14.10.2015 uzavřena smlouva o 
dlouhodobé spolupráci a proto není vhodné poskytovat další prostředky nad rámec této smlouvy. 
Pokud bude fond naplněn větším finančním množstvím vhodných požadavků jiných žadatelů, je 
možné zvážit změnu výše fondu. 2. Poplatek může být stanoven ve výši 0-6 Kč za lžku, UH má sazbu 
4 Kč. Bylo osloveno 12 srovnatelných měst v rámci tzv. minibenchmarkingu a výsledky jsou: 3 
města poplatek nemají, 2 města mají sazbu 2 Kč;  3 města mají nejvyšší poplatek a 4 města mají 
poplatek shodný s UH) 

c) komise žádá, aby požadavek Komise cestovního ruchu č. 1 byl přesunut ze 
Zásobníku C do Realizace A. Stav informačního a navigačního systému ve městě 
je naprosto nevyhovující a je třeba urychleně připravit a realizovat změnu. (Pozn. 
V+VO: zařazení do rozpočtu je vhodné až po zpracování logomanuálu, který bude projednávám 
v ZM pravděpodobně v polovině příštího roku) 
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4. Komise finanční 
• Finanční komise projednávala návrh již před schůzí RM 24.9.2015 (své připomínky jí 

předala) a následně bude materiál projednávat až týden před schůzí RM 24.11.2015 (a 
své připomínky jí předá při zasedání RM).  

 
5. Komise kulturní 

• komise doporučuje Radě města přijat návrh Rozpočtu města na rok 2016 a 
Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle předloženého znění bez 
připomínek 

 
6. Komise pro nakládání s majetkem města 

• komise vzala na vědomí návrh rozpočtu na rok 2016 a výhledu do roku 2021 
 
7. Komise pro rozvoj města a strategické plánování 

• Komise doporučuje Radě města přijat návrh Rozpočtu města na rok 2016 týkající se 
bytové oblasti  a Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle předloženého 
znění bez připomínek 

 
8. Komise sociální a zdravotní 

• Komise doporučuje Radě města přijat návrh Rozpočtu města na rok 2016 týkající se 
bytové oblasti  a Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle předloženého 
znění bez připomínek 

 
9. Komise sportovní 

• Komise sportovní doporučuje Radě města Uherské Hradiště přijat návrh rozpočtu 
města na rok 2016 a rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle 
předloženého znění s těmito připomínkami: 
a) Vypracování prověřovací studie nové sportovní haly v Uh. Hradišti, hřiště u ZŠ 

Jarošov a sportovního víceúčelového hřiště s umělým povrchem v Jarošově. 
b) Pozdržení vypracování projektové dokumentace skateboardového parku u 

sportovní haly s ohledem na výsledek prověřovací studie. Komise sportovní 
požaduje předložit výsledek této prověřovací studie. 

 
10. Komise pro vzdělávání 

• Komise doporučuje radě města přijat  návrh Rozpočtu města na rok 2016 a 
Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle předloženého znění bez 
připomínek 

 
11. Komise životního prostředí 

• komise doporučuje Radě města přijat návrh Rozpočtu města na rok 2016 a 
Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle předloženého znění 
s připomínkou navýšení částky v rozpočtu na údržbu a rozvoj zeleně (např. jedné seče 
nebo výsadby keřových pásem apod.) 

 
12. Komise pro dopravu 

• Komise doporučuje Radě města Uherské Hradiště schválit návrh rozpočtu na rok 
2016. Dále doporučuje: 
a) Od roku 2017 komise pro dopravu doporučuje v rozpočtu města zohlednit výstupy 

dokončovaného generelu dopravy (podpora MHD, statické dopravy, rozvoj a 
obnova komunikační sítě).  



 3 

b) Dále ve výhledu navrhuje vzhledem k délce stávající komunikační sítě (cca 90 km 
vozovek) navýšení prostředků na opravy vozovek cca o 20% - 25% navrhované 
částky pro rok 2016. 

(Pozn. V+VO: protože požadavky se týkají až roku 2017, je vhodné se jimi zabývat až v rámci přípravy rozpočtu 
daného roku, kdy budou k dispozici další případné informace s tím související) 
 
13. Komise pro informační a komunikační technologie 

• Komise doporučuje Radě města přijat návrh Rozpočtu města na rok 2016 a 
Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle předloženého znění pro oblast 
rozpočtu týkajícího se ICT, s těmito připomínkami: 
a)     Doplnit do rozpočtu výdaje spojené s novými webovými stránkami v souladu 

s předloženým přehledem připravených IT projektů na rok 2016 (Pozn. V+VO: do 
návrhu rozpočtu je zařazen kapitálový výdaj ve výši 500 tis. Kč) 

b)    Doplnit do rozpočtu výdaje spojené s usnesením komise č. 3/2015 ze dne 
20.5.2015, kde komise doporučuje radě města provést maximální možnou 
centralizaci agend příspěvkových organizací v systému Radnice VERA. 
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14. Místní komise Jarošov 
• Místní komise doporučuje Radě města přijat návrh Rozpočtu města na rok  2016 a 

Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle předloženého znění bez 
připomínek 

 
15. Místní komise Mařatice 

• Komise doporučuje Radě města přijat návrh Rozpočtu města na rok 2016 a 
Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle předloženého znění bez 
připomínek 

 
16. Místní komise Míkovice 

• Místní komise Míkovice doporučuje Radě města přijat návrh Rozpočtu města na rok 
2016 a Rozpočtového výhledu na roku 2021 ke schválení dle předloženého znění 
s těmito připomínkami: 
a) OIN 23 – Rekonstrukce komunikace v ulici Radovy a Příkrá, Míkovice + 

kanalizace v ulici Příkrá - komise doporučuje přesun ze sekce C (akce určené 
k evidenci v Zásobníku) do sekce B (akce určené k přípravě na realizaci v roce 
2016) z důvodu velmi špatného stavu komunikace.  
Komise finančně podpořila zpracování projektové dokumentace již v roce 2014 
částkou 83 tisíc Kč a 167,1 tisíc Kč. (viz usnesení č.2 a č.3/2014.)      

b) KŠS 25 – Míkovice, hřiště U Přehrady -  komise navrhuje přesun ze sekce C (akce 
určené k evidenci v Zásobníku) do sekce B (akce určené k přípravě na realizaci v 
roce 2016) z důvodu finanční podpory místní komise částkou 330 tisíc Kč (viz 
usnesení č.1/2015) a dofinancování dle možností odboru KŠS a místní komise 
v roce 2016. 

c) MK Míkovice 2 - Revitalizace centra Míkovic komise navrhuje rozdělení realizace 
do dvou etap jako víceletou investici z důvodu finančních možností komise 
s doporučením využít podpory fondu dopravní infrastruktury:  
1. etapa – zpracování projektové dokumentace (již finančně podpořeno místní 

komisí,  převod 50 tisíc Kč odboru investic, usnesení č.3/2015), dále výstavba 
autobusové zastávky a umístění vývěsních tabulí 

2. etapa – úprava prostoru před místním kulturním zařízením, rozšíření počtu 
parkovacích míst a řešení přilehlých zelených ploch. 

 
17. Místní komise Sady 

• Místní komise doporučuje Radě města doplnit návrh Rozpočtu města na rok 2016 a 
Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení takto: 
a) do Zásobníku kapitálových požadavků na období 2016 – 2021 zaevidovat 

rekonstrukci  ulice Pod Vinohrady v místní části Sady (kritický stav komunikace je 
řešitelný pouze celkovou rekonstrukcí – bylo projednáno s odborem SMM. Pozn. 
EKO: návrh je zařazen jako „požadavek komisí“ a v celkovém přehledu je uveden v části „C – 
akce určené k evidenci“. Je však vhodné doplnit náklady na případnou opravu. 

 
18. Místní komise Vésky 

• Místní komise doporučuje Radě města přijat návrh Rozpočtu města na rok 2016 a 
Rozpočtového výhledu do roku 2021 ke schválení dle předloženého znění bez 
připomínek 
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19. Místní komise Štěpnice 
• MK Štěpnice po projednání bere na vědomí zásobník kapitálových požadavků na 

období 2016 až 2021 
 
20. Místní komise Rybárny 

• Místní komise Rybárny souhlasí s projednávaným rozpočtem na rok 2016. 


